
Zpráva o činnosti KHKSST pro konferenci 2024 

 

 
 Výkonný výbor pracoval ve stejném složení jako v minulém roce, tedy Jan Slavík (předseda 

a sekretář), Jiří Machula (hospodář), Jakub Merta (KM), Pavel Provazník (STK a místopředseda) a 

Olesia Stakhova (TMK a KR). V průběhu sezóny jsme měli čtyři schůze výboru, na kterých jsme 

jednali o řízení a činnostech svazu. Zápisy z jednání jsou zveřejněny na webových stránkách, 

aktuální rozhodnutí jsou uvedeny v informačních Spinech. Správce krajského registru Petr Sedláček 

plní dobře svoji funkci a včas vyřizuje všechny podané záležitosti v Registru ČAST, webmaster 

Miloš Šlapák umísťuje dokumenty a soubory na krajskou webovou podstránku. 

 

 Krajský svaz hospodařil s vyrovnaným rozpočtem 680 000,- Kč, přestože vybral méně 

financí na členských poplatcích a startovném, protože některé oddíly sestoupily do regionálních 

přeborů a hradily poplatky příslušným regionálním svazům. Ostatní příjmy byly podle našich plánů, 

od kraje jsme obdrželi dva granty a řádně jsme vyčerpali v programu asociace podporu mládeže v 

krajích. Ve výdajové stránce jsou největší položkou náklady na všechny krajské přebory jednotlivců 

a družstev mládeže a na bodovací turnaje mládeže, které pořádáme společně s Pardubickým krajem. 

Odměny všech funkcionářů jsou vypláceny podle rozhodnutí výkonného výboru a schváleného 

rozpočtu. Oddíly s aktivní mládeží (účast na VčBTM) obdržely finanční příspěvek na svoji činnost 

v celkové výši přes 130 tisíc korun. 

 

 Děti a mládež hrají po celou sezónu bodovací turnaje, které se většinou konaly na území KH 

kraje. Každému pořadateli svaz přispívá částkou 6000 Kč za jeden hrací den, noví pořadatelé budou 

vítáni a ředitel VčBTM Michal Foltýn rád umístí nový bod na mapě. Krajské přebory jednotlivců se 

letos úspěšně konaly v Jaroměři-Josefově a v Dobrém, družstva se hrála v Jaroměři a na Montasu 

HK, zde jsme v konkurzu evidovali nejvíce zájemců za dlouhou dobu. Krajský svaz nevypsal KP 

jednotlivců U11 a družstev U13, protože se v nich nekonají mistrovství ČR. V Hradci Králové a ve 

Stěžerách proběhl tréninkový kemp pro děti, TMK pořádala školení trenérů licence D včetně 

doškolení licencí C+D a proběhla ukázková tréninková jednotka pro SK Miletín. Slavnostní 

vyhlášení nejlepší mládeže proběhlo v Náchodě v hotelu Vyhlídka za hudebního doprovodu místní 

lidové školy. V současné době probíhá příprava nominovaných reprezentantů na Olympiádu dětí a 

mládeže v Jihočeském kraji, která se koná koncem června. 

 

 Soutěže družstev dospělých v letošní sezóně probíhaly bez komplikací a STK neudělila 

žádnou pokutu za narušení jejich průběhu. Na jejím začátku krajský svaz řešil odvolání oddílu TJ 

Jiskra Hořice k Arbitrážní komisi ČAST proti uložené pokutě za nezadávání průběžných výsledků  

přes Registr do STISu v soutěži družstev. AK částečně uznala odvolání, protože pokuta byla podle 

jejího rozhodnutí uložena podle nesprávného písmena v článku Soutěžního řádu a případ vrátila k 

novému řízení. STK uložila oddílu pokutu ve stejné finanční výši, která je platná a mohu sdělit, že 

tento případ je pro krajský svaz návodem pro další podobné záležitosti. Tentokrát se bohužel 

nepodařilo naplnit počet účastníků v KS 2. třídy mužů o tři týmy, ženská soutěž stále nemá 

družstva. V přeborech jednotlivců dospělých nebyly zcela využity kvóty účastníků a očekávám 

jejich snížení v příštím roce. Nejvíce medailí opět získali muži Sokola HK a ženy SK Dobré. Český 

pohár družstev letos hrálo 17 družstev, což je nejvyšší počet po covidové přestávce. Bohužel se 

nekonal tradiční finálový turnaj o celkového vítěze, přesto všichni semifinalisté postupují do 

republikového kola. Komise rozhodčích uspořádala za minimálního zájmu školení rozhodčích 

licence K, snad to letos bude lepší. 

 

 Jako sekretář svazu vydávám informační Spiny, které obsahují aktuální informace o dění ve 

svazu, rozpisy soutěží a turnajů, výsledky odehraných soutěží a další zprávy, do data vydání zprávy 

jich bylo 17. Krajská STK od letošní sezóny vydává vlastní Info, kde informuje vedoucí krajských 



družstev o všem podstatném pro konání soutěží. Nejlepší hráči a hráčky KH kraje opět přivezli 

medaile z mistrovství republiky dětí a mládeže, oddíl SK Dobré je na prvním místě v žebříčkovém 

postavení svých mládežnických členů a předstihl sportovní centra v Havířově a v Praze. Letošní 

republiková konference rozhodla o výrazném zvýšení členských evidenčních poplatků, protože jde 

o podmínku Národní sportovní agentury pro čerpání dotací na sportovní činnost. Zástupci krajského 

svazu podpořily předložený návrh, protože bez peněz z NSA nemůže stolní tenis (asi žádný sport) 

dobře fungovat a rozvíjet svoji činnost. Věřím, že rozhodnutí konference nebude mít vliv na snížení 

členské základny krajského svazu stolního tenisu. Závěrem děkuji všem spolupracovníkům za 

odvedenou práci v letošní sezóně, pořadatelům krajských soutěží a turnajů, trenérům za jejich 

celoroční tréninkovou práci s dětmi, kterou poznáme třeba až za pár let a všem členům přeji pěkné 

léto a úspěšnou další stolně-tenisovou sezónu. 

 

 

 

V Třebechovicích pod Orebem 16.5.2024  Jan Slavík, předseda KHKSST 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zpráva o hospodaření KSST Královéhradeckého kraje v roce 2023 

Vážení delegáti, vážení hosté, dámy a pánové. 

Na základě rozhodnutí konference byl pro rok 2023 navržen vyrovnaný rozpočet. Posílili jsme 

finanční prostředky do krajských bodovacích turnajů a přeborů mládežnických kategorií. 

Pro  

organizátory těchto turnajů jsme navýšili prostředky tak, aby jim pokryly zvýšené náklady za 

energie.  Podpořili jsme finančně oddíly, které posílají své hráče na krajské a republikové 

přebory mládeže i oddíly, které se věnují mládeži. V příjmové části jsme plánované částky 

naplnili a mírně navýšili. Podařilo se díky projektům Královéhradeckého kraje navýšit 

příjmy, které jsme využili ve prospěch našich mladých hráčů. Také ČAST dotuje ze svého 

rozpočtu výhradně činnost mládeže. Náklady soutěží dospělých jsou hrazeny z příjmů od 

oddílů, které hrají své soutěže v našem kraji. Výsledek hospodaření v roce 2023 skončil 

zanedbatelnou ztrátou. Daňové přiznání finančnímu úřadu bylo podáno v termínu. 

Doporučuji konferenci schválit hospodaření za rok 2023. 

Rozpočet pro rok 2024 předkládáme konferenci jako vyrovnaný. Příjmové položky vycházejí 

ze skutečných příjmů v loňském roce a předpokládáme dotaci z rozpočtu ČAST mírně vyšší 

oproti loňskému roku. Znovu jsme se přihlásili do projektů, které podporují sport, vypsaných 

Královéhradeckým krajem. Projekty byly podle našich informací schváleny. Do rozpočtu 

promítáme i navýšení evidenčních poplatků v kategorii mládež a ostatní. Ve výdajové části 

rozpočtu se počítá s uspořádáním bodovacích turnajů mládeže, krajských přeborů družstev i 

jednotlivců ve všech kategoriích. Podpoříme reprezentanty našeho sportu na Olympiádě dětí 

a mládeže. Podobně jako asociace, chceme podporovat práci s mládeží. Vrátit se chceme i 

k podpoře oddílů, kteří posílají své hráče na republikové turnaje. Návrh rozpočtu 

předkládáme jako vyrovnaný.  

Hospodaření v roce 2023, návrh rozpočtu pro rok 2024 jsou uvedeny v přiložené tabulce 

V Jičíně dne 15. 5. 2024    Jiří Machula 

 

 



 

 

Hospodaření KSST Královéhradeckého kraje v roce 2023 a návrh rozpočtu pro rok 2024 

Číslo /Položka 
Rozpočet 

2023 
Plnění 
2023 

Rozdíl Návrh rozp. 2024 

Příjmy :      

I. evidenční poplatky 250 000 223 050 -26 950 250 000  

II.nové reg.  a obnova 20 000 18 950 -1050 20 000  

III. přestupy 10 000 10 350 +350 10 000  

VII. vklad do soutěží 120 000 113 000 -7000 120 000 48 družstev á 2500 Kč 

IX. převod soutěží  4 000 7 000 +3000 5 000  

XI. školení 9 000 5100 -3900 5 000 Školení trenérů 

XII. pokuty mládež 10 000 10 000 + 0 15 000 Odd. s neakt. mládeží 

XIII. pokuty dospělí 18 000 26 300 +8300 20 000 Odd. bez předeps. fun. 

XXXX. úroky, nahodilé 
příjmy 

7 000 8 119,31 +1119,31 8 000 
 

XXVI/2. dotace ČÁST 
mládež 

170 000 177 935 +7935 180 000 
 

XXIX dotace z KHK 25 000 80 000 +55 000 73 000 Projekty podány 

Příjmy celkem: 643 000 679804,31 +36 804,31 706 000  

 

Výdaje:      

I.konference 8 000 9 709 - 1 709 13 000 Vyšší cestovné 

II/1.přebory dospělých 23 0000 22 762 +238 23 000  

II/2. přebory mládeže 85 000 114 839 -29 839 115 000  

III. bod. turnaje mláde-
že 

65 000 91 500 -26 500 90 000 
 

IV. český pohár 5 000 5 100 -100 5 000  

V. mzdy (včetně daní 
ze mzdy) 

220 000 216 750 +3 250 215 000 
 

VI. odměny lektorům 20 000 9 122 +10 878 15 000 Plán - školení trenérů 

VII. provozní náklady 
svazu 

30 000 22 672,67 +7 327,33 25 000 
Náklady na provoz + 

účetní ČUS 

VIII. náklady VV (ces-
tovné,…) 

6 000 3 500 +2 500 4 000 
 

IX. mládež – vyhlášení 
nejlepších 

13 000 15 200 -2 200 15 000 
 

X. hledáme ligové hrá-
če+Olymp.dětí a ml. 

15 000 7 367 +7 633 35 000 
Navýšeno o náklady 

na ODM 

XIII. mládež podpora 130 000 141 560 -11 560 116 000  

XIV. dospělí za umís-
tění v KPJ+účast na 
MČR 

20 000 20 000 +0 35 000 
Včetně podpory odd. 

za účast na MČR 

XV. rezerva 3 000 0 +3 000 0  

Výdaje celkem: 643000 680081,67 -37081,67 706 000  

Celkový hospodář-
ský výsledek 

 -277,36  Navržen vyrovnaný rozpočet 

 

 

 

 



 

 

Zpráva komise mládeže 

Soutěžní ročník 2023-2024 

 

Vážení příznivci stolního tenisu, 

ve funkci předsedy Komise mládeže dnes hodnotím již čtvrtou uplynulou sezónu. Rozdělení 

kategorií mládeže zůstalo pro tento rok ze strany ČAST stejné, s drobnou změnou, kdy se konalo 

MČR U17. Stejně tak jsme se rozhodli i v Královéhradeckém kraji uspořádat krajské přebory v 

kategorii U17, a naopak po zkušenostech s velmi malou účastí zrušit přebory kategorie U11. Také u 

družstev jsme se po zkušenostech z minulých let rozhodli zrušit turnaj pro kategorii U13. 

Krajské přebory mládeže proběhly v Dobrém, Josefově, Jaroměři a na Montase. Všem pořadatelům 

bych chtěl tímto poděkovat za bezproblémové uspořádání turnajů a spolupráci při přihlašování.  

Dále krajský svaz ve spolupráci s Pardubickým krajem uspořádal turnaje ve všech kategoriích (pro 

dorostence byly kategorie U17 a U19 spojeny). Myslím, že turnaje probíhají nadále v podobných 

počtech účastníků a těší mě, že se do pořadatelství zapojily i dva oddíly z Hradce Králové (Sokol a 

Montas). Je dobře, že krajské město dokáže uspořádat takový turnaj.  

Komise mládeže v této sezóně znovu uskutečnila dva kempy v projektu „Hledáme budoucí ligové 

hráče“, kde se měli možnost setkat hráči z celého kraje v kategorii U11. Děkuji tímto pořadatelům 

Sokolu Stěžery a Sokolu Hradec Králové za uspořádání takové akce. 

Na závěr bych chtěl poděkovat nejen svým kolegům z VV, ale také všem, kteří se práci s mládeží v 

našem kraji věnují. Víte sami, že je to často velmi náročná cesta.  

Jakub Merta 

předseda Komise mládeže KHKSST 

 

 

 

Zpráva STK KHKSST pro konferenci 

Sportovní technická komise pracovala i v sezóně 2023-24 ve stejném složení: Pavel Provazník – 

předseda, členové Tomáš Malík a Radek Kačer. Osobně jsme se sešli při tvorbě rozlosování 

krajských soutěží mužů, během sezóny jsme mezi sebou průběžně komunikovali přes e-mailové 

adresy a telefonicky. Účastníkům krajských soutěží byl elektronicky vydáván občasník s názvem 

„INFO STK“ – celkem 13x. 

Rovněž jsme pracovali na přípravě jednorázových krajských přeborů dospělých a na přípravě 

Českého poháru. 

Systém kontroly dlouhodobých soutěží mužů spočíval zejména v mapování časové stopy 

jednotlivých utkání. Nutno říct, že si družstva na vyplňování zápisů podle Rozpisu soutěže již 

zvykla, tudíž nebyl důvod k udílení pokut. 

V soutěži dospělých dáváme možnost startu mládeži, a to tím, že se snažíme termíny utkání 

přizpůsobovat již v rozlosování tak, aby nekolidovaly s akcemi mládeže. Ne vždy se to ale podaří. 

Chtěl bych tímto poděkovat oddílům, které zejména dohodou o předehrání zápasu umožní start naší 

mládeži, která se tak může zlepšovat. 

Ve druhých krajských třídách jsme neměli naplněný počet na 12 účastníků soutěže -  ve skupině 

„A“ jich bylo 10, ve skupině „B 11. Snahou STK pro příští sezónu je naplnění těchto soutěží na 12, 

samozřejmě dle příslušných článků Soutěžního řádu. 

Závěrem mi dovolte poděkovat za téměř bezproblémovou sezónu 2023-24. 

Do nové sezóny Vám přeji hodně zdraví a radosti ze hry. 

                                                                                                      

                                                                                                     Pavel Provazník 

                                                                                                        předseda STK 

                                                                                              

 



 

ZPRÁVA TMK A KOMISE ROZHODČÍCH ZA SOUTĚŽNÍ SEZÓNU 2023-2024. 

 
Vážení kolegové a příznivci stolního tenisu,  

dovolte mi touto cestou zhodnotit uplynulou sezónu z pozice předsedkyně TMK, Komise 

rozhodčích a člena KM.  

V mé gesci  je zajištěni školení a doškolení trenérů licenci “C” a “D”,  rozhodčích licenci “K” a 

také ve spolupráci s KM pořádání soustředění mládeže v rámci projektu “Hledáme ligové hráče”.  

V červnu 2023 úspěšně proběhlo naplánované doškolení trenérů licence “C” a “D” a školení trenérů 

licence “D”, kterého se zúčastnilo mnoho mladých začínajících trenérů z Královéhradeckého i 

Pardubického kraje. 

V červnu 2023 pod vedením Tomáše Malika  se uskutečnilo školení rozhodčích licence “K”.  

Dále ve spolupráci s KM v rámci projektu “Hledáme ligové hráče” se uskutečníly dvě celodenní 

soustředění pro mladé hráče kategorie U 11.  

Na červen 2024 v Hradci Králové je naplánované  školení a doškolení rozhodčích licence “K”, které 

proběhne v Hradci Králové pod vedením Josefa Vítka.  

Školení a doškolení trenérů licence C a D bude naplánováno v termínech září – prosinec 2024.  

V neposlední řadě jako předsedkyně TMK KHKSST se zúčastním červnového setkání všech 

předsedů krajů TMK, kde se budou probírat změny ve vzdělávání trenérů licenci D a C.  

Dovolte mi touto cestou poděkovat všem členům VV KHKSST za spolupráci a poděkování patří 

všem vedoucím, funkcionářům, hráčům, trenérům a příznivcům našeho kraje.  

Uplynulou sezónu hodnotím jako úspěšnou a přejí nám všem hodně úspěchů i v sezóně 

nadcházející.  

 

Mgr. Olesia Stakhova.  

Předsedkyně trenérsko-metodické komise  a komise rozhodčích KHKSST.  

 

 

 

                                                                                              

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 


